
کاظم نظری مدیرکل هنرهای نمایشی   
و   ۱۴۰۲ سال  در  ح ها  طر برخی  پیگیری  از 
این   ۱۴۰۳ سال  در  رو  پیشِ  برنامه های 
اداره کل خبر داد. کاظم نظری درباره لزوم 
« گفت: به خاطر  تشکیل »سازمان تئاتر کشور
خواست های انباشت شده سال های گذشته 
که باید حل می شده و با گذشت زمان، افزایش 
تعداد هنرمندان و فرسودگی سالن ها و... 
پیدا  توسعه  باید  نمایشی،  هنرهای  مرکز 
است.  نیفتاده  اتفاق  این  ولی  می کرده، 
حتی سال ۹۰ این مرکز به اداره کل تبدیل 
کوچک تر   ، شد و از نظر امکانات و ساختار
هم شد. برای بهره مندی ذی نفعان حوزه 
برای  لازم  بستر  باید  نمایشی،  هنرهای 
کردن این خواسته ها فراهم شود  برآورده 
ولی  باشیم.  نیازها  پاسخگوی  بتوانیم  تا 
متاسفانه به خاطر کوچک شدن و بودجه 
که  آن چنان  نتوانسته ایم  کنون  تا  ، ناچیز
شایسته هنرمندان عزیز است، خدمت لازم 
را انجام دهیم. جلسه ای چند روز پیش به 
همراه نخبگان تئاتر در شورای عالی هنر برگزار 
و در آنجا »سند تحول هنرهای نمایشی« 
ارایه شد که محمدمهدی اسماعیلی، وزیر 
شنیدن  از  بعد  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ 
نظرات هنرمندان و صاحب  نظران، چون 
تاسیس سازمان تئاتر کشور زمان بر است، 
در جهت حمایت از نمایش ملی و ایرانی، 
با تاسیس »بنیاد تئاتر ملی« موافقت کرد. 
به زودی اساسنامه این بنیاد، مصوب خواهد 
شد و ساختمان کناری تماشاخانه سنگلج 
که قرار بود در زمان شهرداری محمدباقر 
قالیباف در اختیار تماشاخانه قرار بگیرد و 
گذار می شود.  معلق مانده بود به تماشاخانه وا
فعلا ساختمان تخلیه شده و قرار است در 
مدرس  این  گیرد.  قرار  بنیاد  این  اختیار 
تغییر در ساختار و شکل  دانشگاه درباره 
اداره سالن ها در صورت تاسیس »سازمان 
« اظهار کرد: قطعا در شکل اداره  تئاتر کشور
سالن ها تغییراتی اتفاق خواهد افتاد و یک 
اداره کل برای سیاستگذاری در حوزه مدیریت 
سالن ها باید داشته باشیم و مانند سازمان 
با  پخش کننده ها  و  سالن ها  که  سینمایی 

آن در ارتباط هستند، سالن های ما هم به 
همین شیوه اداره می شوند. فعلا در مرحله 
مدیرکل  هستیم.  موضوع  این  بررسی 
هنرهای نمایشی در پاسخ به این پرسش 
که آیا در سال آینده شیوه اجرای نمایش در 
نمایشی  هنرهای  اداره کل  تابعه  تالارهای 
گفت:  قطعا شیوه  کرد،  تغییر پیدا خواهد 
اجرای نمایش ها تغییر می کند. در حال بررسی 
تشکیل یک شورای سیاستگذاری هستیم 
که مدیر تماشاخانه های اداره کل هم عضو 
آن باشند و مسایل اجرا، همچنین کمبودها 
ح شود.  و درخواست ها در این شورا مطر
کارشناسان شورا هم با توجه به اولویت ها، 
آثاری را انتخاب کنند که اثرگذار باشد، وقتی 
برای کالای فرهنگی سرمایه گذاری می شود 
باید خروجی محصول هم باارزش و تاثیرگذار 
باشد. فعلا درصدد تنظیم »شیوه نامه اجرای 
و  منسجم  شکل  به  تا  هستیم  سالن ها«  
یکسانی دست پیدا کنیم و هنرمند متقاضی 
هم از آن اولویت ها و سیاستگذاری باخبر 
شود. مدیرکل هنرهای نمایشی با اشاره به 
کشور به دیجیتالی شدن،  نیاز جدید تئاتر 
« و »سامانه  گیشه تئاتر از افتتاح ۲ سایت »
« در آینده نزدیک خبر  اطلاعات تئاتر کشور
داد و گفت: سایت گیشه تئاتر مدتی است 
راه اندازی شده و در ۲ جشنواره فجر و کودک و 

نوجوان هم فروش بلیت داشته است. در واقع 
این سایت متعلق به انجمن نمایش است و 
اداره کل دخالتی در شیوه اداره آن ندارد، فقط 
از ادارات کل در شهرستان ها خواسته شده که 
با انجمن نمایش همکاری کنند. همین الان 
، کرمان، زاهدان و چند شهر دیگر فروش  تبریز
بلیت نمایش خود را به این سایت سپرده اند. 
قرار است این سایت تسهیل گری کند و از همه 
مهمتر اینکه، پول فروش گیشه به هنرمندان 
تعلق بگیرد. سایت دیگری به اسم »ساتا« هم 
به زودی راه اندازی می شود تا همه اطلاعات 
نمایش ها به شکل مدون در این سایت برای 
استفاده آماری و اطلاع، در آن ذخیره شود. 
ساختمان اداره برنامه های تئاتر هم جزو 
موارد عمرانی است که کاظم نظری، درباره 
پیگیری طرح بازسازی آن عنوان کرد: با حضور 
محمدمهدی اسماعیلی،  وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی در ساختمان اداره تئاتر و پیگیری 
ایشان با قید فوریت، چندین جلسه با حضور 
خبره  معماران  و  مهندسان  کارشناسان، 
ح هایی برای بازسازی ساختمان،  برگزار و طر
ارایه شد. نقشه های متفاوت و هزینه های 
متفاوت به وزیر ارایه شد تا درباره بازسازی و یا 
ساخت مجدد ساختمان و اداره آن، نخبگان 
تئاتر، نظر دهند. امیدوارم موزه تئاتر در یکی از 
طبقات این ساختمان ایجاد شود؛ چون همه 

متریال آن آماده است و این یک سرمایه بزرگ 
گر سهل انگاری شود و جایی برای  است که ا
موزه تئاتر در نظر گرفته نشود، این داده ها از 
بین خواهد رفت. وی ادامه داد: بسیاری از 
پلاتوهای تمرین متاسفانه استاندارد نیستند. 
محل تمرین تئاتر از بهداشت گرفته تا مسایل 
فنی، امنیت و... باید از امکاناتِ حداقلی 
برخوردار باشد. نظری، حمایت از تولید ۱۰ 
اثر نمایشی را پیامد مثبت تصویب »بنیاد 
گفت: محمدمهدی  تئاتر ملی« برشمرد و 
اسماعیلی، وزیر فرهنگ، بودجه ای را برای 
، پس از تصویب »بنیاد تئاتر  تولید آثار فاخر
ملی«، اختصاص دادند که قرار شد بنیاد از 
تولید ۱۰ اثر نمایش ملی و ایرانی فاخر حمایت 
گر می خواهید  کند. جامعه شناسان معتقدند ا
کشور  آن  تئاتر  از  بشناسید،  را  جامعه ای 
دیدن کنید. چون در تئاتر همه چیز وجود 
دارد؛ لباس، زبان، رفتار اجتماعی، معماری، 
نظریه ها و... همه اینها در تئاتر می تواند فراهم 
شود و روح انسان را درگیر کند تا مخاطب 
با آن همذات پنداری کند و با یک دانش از 
گاهی  تماشاخانه بیرون بیاید که ما به آن »آ
، رسالت  گاهی«  می گوییم. این امر و لذت از آ
تئاتر است برای همین از ۲۵۰۰ سال قبل از 
،  زمان با تئاتر همراه شده است و  میلاد تا امروز
،  چراغش خاموش نشده است.  هیچ گاه تئاتر
نه جنگ، نه بیماری اپیدمی و ... نتوانسته 
تئاتر را به خاموشی بکشاند. امیدوارم با همت 
، هنرمندان،  کشور تئاتر  و نخبگان  بزرگان 
اصحاب رسانه و مخاطب فرهیخته بتوانیم 
، شرایط مطلوبی فراهم کنیم  برای تئاتر کشور
و برای آبادانی و پیشرفتش بکوشیم. مدیر 
کل هنرهای نمایشی در پایان ضمن تبریک 
فرارسیدن ماه رمضان و سال جدید، بیان کرد: 
از همه هنرمندان عزیز می خواهم کاستی های 
ما را ببخشند. همه تلاش مان را برای پیش برد 
و شرایطِ بهتر انجام دادیم. من به عنوان 
عضو کوچک جامعه تئاتر که همه عمرم را در 
این مسیر طی کرده ام به مسایل و مشکلات 
واقفم و شبانه روز برای رفع آن تلاش می کنم. 
امیدوارم با صبر و پشتکار بتوانیم به مشکلات 

فایق شویم.
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 یک بازیگر دیگر مجری شد
 مهدی صبایی بازیگر رادیو و تلویزیون 
مجری مسابقه »صد در صد« شبکه دو 
سیما شد. مهدی صبایی بازیگر رادیو و 
تلویزیون که بسیاری او را با بازی در سریال 
اجرای  می شناسند،  جوانی«  »روزگار 
مسابقه »صد در صد« شبکه دو را بر عهده 
گرفته است. صبایی با حضور در مسابقه 
»صد در صد«، اولین تجربه اجرای خود 
را خواهد داشت. مسابقه »صد در صد« 
گروه خانواده شبکه دو سیما و  کاری از 
به تهیه کنندگی طه حکیمی است. این 
برنامه یک رقابت جذاب تلویزیونی بین 
خانواده ها در استان های مختلف کشور 
خود  خانه  از  شرکت کنندگان  که  است 
به صورت زنده و از سرتاسر نقاط ایران در 
این مسابقه حضور خواهند داشت. این 
برنامه مدل بروز شده مسابقات جذاب 
گذشته  در  که  است  تلویزیون  تلفنی 
مخاطبان بسیاری را همراه خود داشت. 
»صد در صد« نسل جدید مسابقات تلفنی 
تلویزیون خواهد بود اما این بار به صورت 
تصویری که می تواند بار دیگر مخاطبان 
را به پای شبکه دو بکشاند. این مسابقه 
تلویزیونی هر روز ساعت ۱۵ از شبکه دو 

سیما پخش می شود.

 فصل جدید »صداتو« 
در فروردین

 فصل دوم برنامه »صداتو« با اجرای 
منتشر  فروردین  اول  کیایی  محسن 
می شود. به مهر به نقل از روابط عمومی 
معمایی-  مسابقه  جدید  فصل  پلتفرم، 
و  تهیه کنندگی  به  »صداتو«  موسیقایی 
کارگردانی حامد جوادزاده، در ایام نوروز 
پخش می شود. در فصل جدید »صداتو« 
همچنان محسن کیایی اجرای برنامه را به 
عهده دارد و شبنم مقدمی، محمد بحرانی، 
محسن شریفیان و امیرمهدی ژوله گروه 
کمک کنندگان مسابقه را تشکیل می دهند. 
قسمت اول فصل جدید »صداتو« اول 
فروردین منتشر می شود و قسمت های 
بعدی هر هفته چهارشنبه روی پلتفرم 
فیلیمو قرار خواهد گرفت. قالب معمایی- 
دیگر  به  نسبت  را  برنامه  این  موزیکال، 
تولیدات مشابه در این حوزه متفاوت کرده 
است. تمرکز برنامه بر تنوع موسیقی ایرانی و 
شرقی باعث شده تا در »صداتو« با طراحی و 

رنگ و لهجه ای تازه مواجه شویم.

 رئیس جمهور سابق و نامزد ریاست جمهوری ۲۰۲۴ 
گر در انتخابات نوامبر پیروز نشود،  آمریکا هشدار داد که ا
در این کشور »حمام خون« راه می افتد! به گزارش مهر 
به نقل از سی ان ان، دونالد ترامپ، در هشداری عجیب 
گر در انتخابات پایان سالجاری میلادی  مدعی شد که ا
برنده نشود، در صنعت خودروسازی و تمام کشور حمام 
خون به راه خواهد افتاد! ترامپ پیش تر وعده داده بود که 
در صورت پیروزی در انتخابات روی خودروهای ساخت 
ج از آمریکا عوارض ۱۰۰ درصدی اعمال خواهد کرد و  خار
همچنین مدعی شده بود که صنعت خودروسازی داخلی 
تنها در صورتی مصون خواهند ماند که او در انتخابات 
پیروز شود. ترامپ ادامه داد: قصد داریم تا روی تک تک 
خودروهایی که از مرز وارد می شوند، تعرفه ۱۰۰ درصدی 
گر من انتخاب شوم، قادر به فروش آنها نخواهید  ببندیم و ا
( حمام خون  کشور گر هم انتخاب نشوم، در تمام ) بود. ا
به راه خواهد افتاد! ترامپ در ادامه خطاب به شیء جین 

گفت: شما و من دوست  پینگ، رئیس جمهور چین 
گاه هستید. قرار نیست  هستیم و به راه و روش معامله من آ
هیچ آمریکایی در آن کارخانه های غول پیکر خودروسازی 
که در مکزیک در حال ساختن آن هستید، استخدام شود 
و قرار هم نیست که آن خودروها را به ما بفروشید. روی 
ج وارد می شوند، تعرفه  تک تک خودروهایی که از خار
گر من  ۱۰۰ درصدی اعمال می کنیم و مطمئن باشید که ا
برنده شوم، شما نمی توانید خودروهای تان را به آمریکا 
بفروشید. رئیس جمهور سابق آمریکا همچنین اضافه کرد: 
گر در این انتخابات پیروز نشوم، مطمئن نیستم که دیگر  ا
بتوانید رنگ انتخابات را در این کشور ببینید. همچنین 
کارولین لیویت، سخنگوی ستاد انتخابات ترامپ در 
کنش به اظهارات وی بیان داشت: سیاست های جو  وا
بایدن )رئیس جمهور آمریکا(، برای صنعت خودروسازی 
و کارگران این بخش، حمام خون اقتصادی به راه خواهد 
، سخنگوی ستاد انتخاباتی باید  انداخت. جیمز سینگر

کنش نشان داد و  نیز در بیانیه ای به اظهارات ترامپ وا
گفت: این چهره واقعی ترامپ است؛ یک بازنده که با بیش 
از هفت میلیون رأی شکست خورد و بعد به جای آنکه 
مخاطبان جریان اصلی گسترده تری را به خود جذب کند، 
روی تهدیدهایش درباره خشونت سیاسی، پافشاری کرد 
و می کند. او به دنبال یک ششم ژانویه دیگر است اما مردم 
آمریکا یک بار دیگر در ماه نوامبر طعم شکست را به او 
خواهند چشاند چون آنها همچنان مخالف افراط گرایی، 
گرایش شدیدش به خشونت و عطش او برای انتقام 
هستند. ترامپ در بخش دیگری از سخنرانی اش بار 
دیگر افرادی که به دلیل جرایم شورش ششم ژانویه ۲۰۲۱ 
گروگان« خواند و اظهارکرد: با آنها  در زندان هستند را »
به شدت بدرفتاری و نادعادلانه برخورد می شود و همه 
کاخ سفید( برسیم،  این را می دانند. به محض اینکه به )
بلافاصله روی این موضوع کار خواهیم کرد و کشورمان را 

نجات خواهیم داد.

  نیکولاس مادورو برای سومین دوره پیاپی با هدف 
برای  جمهوری،  ریاست  ساله  شش  دوره  یک  تضمین 
انتخابات ۲۸ ژوئیه ۲۰۲۴ کاندیداتوری خود را اعلام کرد. 
۶۱ ساله ونزوئلا توسط  نیکولاس مادورو، رئیس جمهور 
معاون خود »دیوسدادو کابیو« به عنوان کاندیدای حزب 
سوسیالیست معرفی شد و در یک ورزشگاه ورزشی بزرگ برای 

، مادورو  حامیانش سخنرانی کرد. به نقل از خبرگزاری رویترز
گفت: این فقط یک نتیجه است. پیروزی مردم در ۲۸ ژوئیه 
رقم می خورد. آنها نمی توانند ما را متوقف کنند و قادر به 
انجام چنین کاری هم نیستند. نتایج نظرسنجی اخیر نشان 
می دهد که ۱۳.۹ درصد از ونزوئلایی ها قصد دارند به مادورو 
رای بدهند، در حالی که این میزان برای ماریا کورینا ماچادو، 

کاندیدای اپوزیسیون ۵۴.۵ درصد است. البته با توجه به 
اینکه ماچادو از تصدی پست های دولتی توسط دیوان عالی 
ونزوئلا منع شده، بعید است که بتواند در رای گیری حضور 
داشته باشد. کاندیداهای ریاست جمهوری ونزوئلا تا ۲۵ 
مارس وقت دارند تا ثبت نام کنند و هنوز هم مشخص نیست 

که آیا اپوزیسیون کاندیدای دیگری را معرفی می کند یا خیر.

دونالد ترامپ: 

 در انتخابات برنده نشوم، حمام خون به  راه خواهد افتاد

»مادورو« نامزد انتخابات ونزوئلا شد

بیـــن المـــلل
 

 

گــــزارش
 »بایدن« سلامت روانی 

ترامپ را زیرسوال برد
 جو بایدن در پی قطعی شدن رقابت دوباره او با دونالد 
ترامپ در انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۴، متقابلا 
سلامت روانی این رقیب جمهوری خواه خود را زیر 
سوال برد. به گزارش ایسنا، »جو بایدن«، رئیس جمهور 
آمریکا در سخنرانی در یک گردهمایی در شهر واشنگتن 
دی.سی به کنایه گفت: معرفی دو کاندیدای ریاست 
جمهوری احزاب دموکرات و جمهوری خواه خبر بزرگ 
هفته است اما از میان این دو کاندیدا یک نفر بیش از 
حد سالمند و فاقد سلامت روانی برای ریاست جمهوری 
هستم.«  من  خود  دیگر  »نفر  داد:  ادامه  او  است. 
رئیس جمهور آمریکا در حالی این اظهارات را در یک 
مراسم ضیافت شام سالانه »بنیاد و باشگاه گریدیرون« 
ح کرد که رقیب جمهوری خواهش نیز  علیه ترامپ مطر
پیش از این در سخنرانی ها و مطالبش بارها سلامت 
روانی و جسمانی بایدن را زیر سوال برده و مورد تمسخر 
قرار داده بود. جو بایدن تلاش کرد انتقادها از ضعف 
حافظه و سردرگمی هایش مقابل انظار عمومی را رد 
کرده و در عوض روی گاف هایی که ترامپ ۷۷ ساله هم 
در برابر انظار عمومی داشته، تمرکز کند. بایدن ۸۱ ساله 
گفت: »به او این حرف را نگویید، او فکر می کند دارد با 
ک اوباما رقابت می کند، این حرفی است که او زد.«  بارا
رئیس جمهور آمریکا افزود: او ظاهرا تا مدت زیادی بعد 
از آن که از وقت خوابش می گذرد، بیدار می ماند. این 
اولین شرکت بایدن در این ضیافت شام در دوره ریاست 
جمهوری اش بوده، در حالی که همزمان رقابت بین 
او و ترامپ با قطعی شدن نامزدی آنها برای دو حزب 
دموکرات و جمهوری خواه در انتخابات ریاست جمهوری 
۲۰۲۴ رو به تشدید است. بایدن از سوی دیگر افزود در 
صورتی که ترامپ بار دیگر به کاخ سفید برگردد تهدیدی 
واقعی علیه دموکراسی آمریکا به وجود می آید. او بیان 
کرد: »ما در یک دوران بی سابقه در تاریخ دموکراسی 
زندگی می کنیم. دموکراسی و آزادی عملا هدف حمله 
قرار گرفته اند. پوتین )رئیس جمهور روسیه( در اروپا به 
پیش می رود. رئیس جمهور قبل از من سر تعظیم در 
برابر او فرود آورده و به او می گوید هر کاری که می خواهی 
انجام بده.« بایدن در ادامه به »اوکسانا مارکارووا«، سفیر 
اوکراین و »کایا کالاس«، نخست وزیر استونی اشاره کرده 
و افزود: »ما سر خم نخواهیم کرد. آنها سر خم نخواهند 
کرد و من سر خم نخواهم کرد.« به نوشته پالتیکو، بایدن 
در این ضیافت شام که در آن هیچ عکاس و فیلمبرداری 
اجازه حضور نداشت، دخترش اشلی را با خود آورده بود. 
سیاستمداران و اشخاص مهم واشنگتن از جمله کامالا 
گلاس امهاف،  هریس، معاون رئیس جمهور آمریکا و دا
همسر او، دست کم هشت عضو دیگر کابینه، دست کم 
پنج نماینده کنگره، پنج فرماندار و دست کم پنج سفیر 

در این مراسم حضور داشتند. 

 سرگئی لاوروف:  

ک روسیه هستند    »کریمه« و »سواستوپول« بخشی از خا
کوتــــاه

 وزیر امور خارجه روسیه بر تعلق داشتن مناطق »کریمه« 
کید کرد. »سرگئی لاوروف«،  و »سواستوپول« به کشورش تا
به مناسبت دهمین سالگرد الحاق مجدد شبه جزیره کریمه 
کید کرد: مناطق کریمه و سواستوپول  ک این کشور تا به خا
بخش های لاینفک روسیه هستند و مساله اینکه آنها به 
کجا تعلق دارند برای همیشه پرونده اش بسته شده است. 

کید کرد:  به نوشته خبرگزاری »تاس« روسیه، لاوروف تا
»این مساله که کریمه و سواستوپول به کجا تعلق دارند 
برای همیشه پرونده اش بسته شده است. این شبه جزیره 
بخش لاینفکی از روسیه است.« لاوروف خاطرنشان کرد: 
منطقه کریمه صراحتا به دنبال توسعه بیشتر بوده و روسیه 
بسیاری از مشکلاتی که این منطقه از اوکراین به ارث برده 
بود را حل و فصل کرده است.  او اضافه کرد: »طی سال های 
اخیر مشکلات زیادی را که کریمه از اوکراین به ارث برده بود 
حل وفصل کرده ایم. مردم کریمه با داشتن چشم اندازهای 
واضح برای توسعه بیشتر می توانند با اطمینان و خوشبینی 
کرد:  چشم به آینده بهتر داشته باشند.«لاوروف بیان 
کنان کریمه ۱۰ سال قبل در ۱۶ مارس ۲۰۱۴ تصمیم  »سا
گاهانه گرفتند  به رقم زدن آینده خود به طور مستقل و آ
کنان این  و با روسیه اتحاد مجدد پیدا کردند. من به سا
شبه جزیره گذشت یکدهه از این اتحاد مجدد قهرمانانه 
را تبریک می گویم و برای آنها سلامتی، خوشی، سعادت و 

بهترین ها را آرزو دارم.« در پی ناآرامی های انقلاب سال ۲۰۱۴ 
اوکراین  در ۱۶ مارس ۲۰۱۴ یک همه پرسی توسط دولت شبه 
جزیره کریمه از مردم آنجا بر سر پیوستن به روسیه برگزار شد. 
۸۱ درصد واجدان شرایط در این همه پرسی شرکت کردند 
و ۹۶.۷۷ درصد به پیوستن این شبه جزیره به روسیه رأی 
مثبت دادند. ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روسیه در روز 
۱۸ مارس رسما سند پیوست کریمه به روسیه را امضا کرد و 
کریمه را جزو جدایی ناپذیر روسیه خواند. لاوروف در ادامه 
این سخنرانی اظهار کرد: »همانطور که تحول هر چه بیشتر 
وضعیت نشان داده، این تصمیم تنها تصمیم درست بود. 
اتحاد مجدد کریمه به روسیه، حفاظت از جان، منزلت 
و شرف مردم کریمه در برابر تجاوزات رژیم روس هراس 
کی یف را ممکن کرد.« لاوروف بیان کرد: اعمال تحریم ها و 
محاصره ها و انفجارهای خطوط برق بعد از روی کار آمدن 
»نئونازی ها« در کی یف تنها تایید می کنند که این انتخاب، 

یک انتخاب درست بود.

 ماریا زاخارووا: 
کرون از حمایت تروریسم دست بردارد ما

کرون برای احتمال آتش بس   زاخارووا با اشاره به پیشنهاد ما
کید کرد تا ارسال  در اوکراین در جریان بازی های المپیک به وی تا
سلاح و حمایت از »تروریسم« را متوقف کند. روز شنبه امانوئل 
کرون، رئیس جمهور فرانسه به رسانه های اوکراینی گفت:  ما
پاریس از مسکو می خواهد تا در جریان بازی های المپیک ۲۰۲۴ 
مساله آتش بس در اوکراین را مد نظر قرار دهد. به نقل از خبرگزاری 
اسپوتنیک، ماریا زاخارووا، سخنگوی وزارت خارجه روسیه بیان 
کرون دارم. از ارسال سلاح به  داشت: من یک پیشنهاد برای ما
اوکراین که برای کشتار غیرنظامیان به کار می رود و همچنین 
حمایت از تروریسم دست بردارد! وی خطاب به رئیس جمهور 
کید کرد تا پیشنهاد مشابهی را به طرف های درگیر در  فرانسه تا
این منطقه ارائه کند. سخنگوی وزارت خارجه روسیه توضیح داد: 
خیلی چیزها به گفته های فرانسه بستگی دارد. بازی های المپیک 

تابستانی ۲۰۲۴ پاریس ۲۶ ژوئیه تا ۱۱ اوت برگزار خواهد شد.

  سازمان ملل:
  سودان درگیر بزرگترین 

بحران آوارگان است
 سازمان ملل اعلام کرد که درگیری در سودان به بزرگ ترین 
 ، بحران آوارگان در جهان منجر شده است. به گزارش رویترز
سازمان ملل می گوید درگیری در سودان بزرگترین بحران آوارگان را 
در جهان ایجاد کرده است. بنا به اعلام این نهاد بین المللی، بیش 
از یکسال درگیری ارتش سودان و نیروهای موسوم به پشتیبانی 
سریع، هزاران نفر را کشته و میلیون ها نفر را دراین کشور مجبور به 
ترک خانه هایشان کرده است. هر روز بیش از هزار نفر از خشونت 
موجود در سودان به سودان جنوبی می گریزند. درگیری ها میان 
ارتش و نیروهای پشتیبانی سریع سودان بر سر قدرت از اواخر 
فرودین آغاز شده و بیش از ۸ میلیون آواره بر جا گذاشته است. 
کمیته های موسوم به مقاومت شهر »الحصاحیصا« در استان 
»الجزیره« در مرکز سودان دیروز اعلام کردند که در نتیجه حمله 
نیروهای پشتیبانی سریع این کشور به روستای »ام جریس« ۸ 
غیرنظامی سودانی جان خود را از دست داده و ۹ نفر دیگر نیز 
زخمی شده اند. همچنین این کمیته ها تصریح کردند که حمله 
نیروهای پشتیبانی سریع سودان به روستای ام جریس با دزدی 
از تمامی خانه ها، دارایی های شخصی، اموال عمومی و تجهیزات 

کشاورزی موجود در این روستا همراه بوده است.

ملیکا شریفی نیا: 
از مجری شدن پشیمان نیستم

برنامه  اجرای  روزها  این  که  شریفی نیا  ملیکا   
»کودک شو« را در تلویزیون بر عهده دارد، با وجود اینکه 
به گفته خود سخت ترین کار را تجربه کرده است در عین 
حال عنوان می کند که از تجربه اجرا پشیمان نیست. 
ملیکا شریفی نیا توضیح داد: کار اجرا به نظرم سخت است 
و اعتماد به نفس بالایی می خواهد و از طرفی اعتماد به 
که باید یک  نفس را بالا می برد و چالش برانگیز است؛ چرا
صحنه را بچرخانی از طرفی هر عنصری ممکن است تو را 
به هم بریزد و یا کافی است یک روز حالت خوب نباشد، 
کاملا آن صحنه را از دست می دهی. از این جهت چالش 
بزرگی است که در هر لحظه باید تلاش کنی خودت را بالا 
نگه داری. به نظرم کار در تلویزیون نسبت به سینما 
کاری زیادی می طلبد. شریفی نیا  سخت تر است و فدا
با این حال عنوان کرد که از تجربه اجرا پشیمان نیست و 
گفت: البته که مجری گری تجربه سختی است و به نظرم 
کنون انجام دادم با این حال  سخت ترین کاری بود که تا
حوزه جذابی است، زمان کاری برایم مهم است که واقعا 
زندگی را تحت الشعاع قرار می دهد. شریفی نیا اظهارکرد: 
پیش تر مستقیم با بچه ها ارتباط داشتم؛ البته به صورت 
تنگاتنگ و مشخص نبود بلکه در کاری حضور داشتم که 
درباره کودکان بوده یا با عروسک ها در ارتباط بودم. در 
برنامه »کودک شو« هم با کودکان ارتباط مستقیم ندارم 
و بیشتر با پدر و مادرها ارتباط دارم. شریفی نیا افزود: 
کودک شو« یک تیم ایده آل و فوق العاده  به نظرم تیم »
است. او درباره  ارتباط و کار با کودکان و میزان دانشش 
کرد: روانشناسی  کودکان، اظهار  برای اجرا در حوزه 
هنر کودک خوانده ام و کار تصویرگری کتاب کودک را 
انجام داده ام، همچنین دوره های تربیت مربی کودک 
را گذرانده ام. از سال ۸۶ این کارها را به صورت تخصصی 
انجام داده ام و اندوخته را با خودم داشتم؛ وگرنه وارد 
کنش ها به حضور  این حوزه نمی شدم. وی درباره وا
بازیگران به عنوان مجری در تلویزیون و افرادی همچون 
، جواد رضویان و مهران غفوریان، گفت:  محمدرضا گلزار
من این نقدها را ندیده ام و البته نقدی که به آقای گلزار 
می شود به من ارتباطی ندارد. من بر اساس دانسته های 
کنون هم انتقادهایی  خودم این جایگاه را پذیرفتم و تا
را درباره خودم ندیدم. یک آدم با یکسری دانسته و علم 
درباره کودک اجرا می کند و حالا من در کنارش بازیگر هم 
هستم مثل این می ماند که من به یک نفر نقاشی یاد 
بدهم اما بگویند چرا یک بازیگر نقاشی یاد می دهد در 
صورتی که من اولین هنر زندگی ام نقاشی و گرافیک است 
و حالا بازیگر هم هستم در زمینه کودک هم علم کافی را 
دارم و به عنوان کسی که بازیگر هم هست، در حوزه اجرا 

هم فعالیت می کنم. 

 کاظم نظری با مرور اتفاقات سال ۱۴۰۲ خبر داد:

 شورای سیاستگذاری تشکیل و شیوه نامه اجرا تنظیم می شود


